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РОЛЬ ПРОФЕССИОНАЛЬНОГО ОБРАЗОВАНИЯ В РАЗВИТИИ 

ОБУЧАЮЩИХСЯ В КОНТЕКСТЕ РЕАЛИЗАЦИИ АКСИОЛОГИЧЕСКОГО 

ПОДХОДА 

 

Сидорова К.Д., зав. кафедрой профессионального образования МИУПК, д.п.н., доцент. 

E-mail: sidorova@miupk.ru, г. Москва, Россия. 

Аннотация. В статье рассматривается роль профессионального образования в 

развитии личности обучающихся в контексте аксиологического подхода, который 

приобретает особое значение в антропоцентрической и социоцентрической парадигмах 

современного образования, описываются мероприятия, реализующие задачи научно-

исследовательской работы, проведенной кафедрой профессионального образования 

МИУПК (г. Москва) в 2015 году, описываются достигнутые результаты. 

Ключевые слова: профессиональное образование; аксиология образования; 

научная школа. 

 

ROLE OF PROFESSIONAL TRAINING IN STUDENT DEVELOPMENT: 

A CASESTUDY OF AXIOLOGICAL APPROACH 

 

Sidorova, К.D., Doctor of Education, Associate Professor, 

Head, Department of Professional Education, Moscow Institute of Pedagogical Staff 

Development. 

E-mail: sidorova@ miupk.ru, Moscow, Russia. 

 

Abstract. The article considers the role of professional education in the development of a 

learner’s personality within the framework of axiological approach, which is becoming 

increasingly important in the context of anthropo-centric and socio-centric paradigms of 

contemporary education, and describes the scholarly research conducted by the Department of 

Professional Education at the Moscow Institute of Pedagogical Staff Development in Moscow in 

the year 2015. The findings of the research are discussed that are suggestive of the establishment 

of a new pedagogical school of thought. 

Key words: professional education; axiology in education; school of thought. 
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